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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/20608/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Mgr. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-IVIAIL: andrea.skalnikova@praha21.cz

DATUM: 30.11.2023

Zápis č. 6/2023 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 15.11.2023

Zahájeníjednání: 18:00 hod

Ukončeníjednání: 18:28 hod

Místojednání: Velká zasedacísíň

1. Účastníci jednání

Přítomni: Zdeněk Růžička — předseda komise

Blanka Exnerová — místopředsedkyně komise

Mgr. Andrea Skalníková - tajemnice komise

Jarmila Pyšnová, Mgr. Martin Bruoth — členové komise

NepřítomnílOmluvenilNeoquveni: Zuzana Pěkná Vargová MSC.,JiříBureš, Ing. Andrea

Hejdučková — členové komise

Hosté: Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D. — místostarostka MČ Praha 21, radní pro

životní prostředí

2. Program

. Body iednání

1. Prameniště ul. Šlitrova

Bodjednání byl odložen, předkladatel nebyl na komisi přítomen.
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2. Problematika přemnožených nutrií

Komise byla informována, že odchyt nutrií byl v problémové lokalitě okolo Běchovického

potoka před Újezdským rybníkem (ul.ježovická, Dubinská) úspěšně proveden.

3. Plánovaná cesta mezi hasičárnou (pokračování Druhanické) a Božkovnou (do

Toušické/Hořejšího ulice)

Pí. Exnerová informovala komisi, že o této problematicejednala asi v červnu KUR, cesta je

vložena do metropolitního plánu. V další etapě výstavby Domy pod Lípou je plánováno,

že stavebník se bude podílet na obnově této cesty.

4. Záhony u hlavní

Jedná se o obnovu truhlíků na křižovatce u budovy LEVEL. Pí. Exnerová domluví schůzku

se zahradníkem panem Kočím, který představí návrh na renovaci.

. Další body jednání

5. Lov černé zvěře (prasete divokého)

Pí. Filipínská informovala komisi o probíhající spolupráci MČ smysliveckým spolkem

Šesterák. Zástřelné bylo vypláceno od počátku spolupráce (od poloviny října)již dvakrát a

celkový počet odstřelené zvěře činí 12 kusů. Úřad komunikuje s panem Šubrem a paní

Krpejšovou, kteří na průběh redukce počtu černé zvěře dohlížejí.

Pan Bruoth upozornil na populační dynamiku, reprodukční koeficient prasete divokého a

koeficient přírůstu. Upozornil komisi, že by bylo dobré seznámit se se skutečným plánem

lovu v honitbě Hodov a jeho výsledky. Zda myslivecký spolek plní plán a jak.

6. Mimořádný bod - změna termínu příštíhojednání

Komise se rozhodla přesunout příští termín jednání z 15.1 2.2023 na 11.12.2023 z důvodu

kolize jednání s komisí územního rozvoje. A dále všechna dalšíjednání se budou konat

třetí pondělív měsíci.

Zapsala dne: 30.11.2023

Předáno k připomínkování členům komise dne: 30.11.2023

Připomínky zapracovány: dpn _ 10293

 

Zápis ověřen dne: 4 .3 j2_ „7,823 Ověřil: Zdeněk Růžička

Termín příštího jednáníje: 11.12.2023, v 17:30 ve Velké zasedací místnosti
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